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Fråga till Utbildningsnämndens ordförande 

Fråga om minskade barngrupper i förskolan 
 

Bakgrund 

I kommunfullmäktiges årsplan med budget 2025 och plan 2026–2027 ges 

under rubriken Minskade barngrupper i förskolan – en satsning för bättre 

kvalitet följande uppdrag: 

”För att skapa goda förutsättningar för barnens trygghet och utveckling 

kommer kommunen under kommande budgetår prioritera arbetet för att 

minska barngrupperna i förskolan. Detta är i linje med Skolverkets 

rekommendationer. Dessa pekar på att mindre elevgrupper ger en bättre 

miljö, där varje individ får mer uppmärksamhet och att pedagogerna kan 

arbeta mer anpassat efter varje barns behov. För att möjliggöra denna 

satsning vill vi att utbildnings- och arbetsmarknadsnämnden söker de rik-

tade statsbidrag som finns för detta ändamål. Detta är en långsiktig inve-

stering i barnens framtid och samhällets fortsatta välfärd. Utbildnings- 

och arbetsmarknadsnämnden får följa upp hur att denna satsning uppnår 

de mål vi fastställt.” 

Fråga 

Nu har snart halva året gått och jag undrar hur Utbildningsnämnden lyckats 

med uppdraget. 

 

Sverker Scheutz 

 

 
 


